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Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Kan ministeren redegøre for, hvorfor der stilles krav om 7,5 m2 i lokaler på Skattemini-

steriets område, når der på Beskæftigelsesministeriets område kun stilles krav om 4 m2. 

Hvori ligger forskellen? 

 

Svar 

Skatteministeriet har ønsket at videreføre arealkravene, som de var gældende i bekendtgø-

relse nr. 613 af 12. april 2021 om restriktioner for lokaler på Skatteministeriets ressortom-

råde i forbindelse med håndtering af covid-19. Skatteministeriet kan nu forstå, at der hen-

stilles til, at arealkravene lempes på tværs af ministerområder, herunder på Beskæftigelses-

ministeriets område, hvorfor Skatteministeriet ønsker at gennemføre en tilsvarende lem-

pelse af arealkravet således, at det er ensartet på tværs af ministerområder. Skatteministe-

riet foreslår derfor arealkravene justeret i den påtænkte bekendtgørelse fra 7,5 m2 til 4 

m2. 
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